
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
       Θεσσαλονίκη, 10/01/2024 
 
Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης 
  Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
 
ΘΕΜΑ: «Αναγκαιότητα λήψης έκτακτων μέτρων για την πάταξη του 

παρεμπορίου» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Όπως προκύπτει από πρόσφατα δημοσιεύματα κατά το χρονικό διάστημα από 
τις 30/12/2023 έως και σήμερα 08/01/2024 διενεργήθηκαν στη Θεσσαλονίκη 
έλεγχοι από την ΕΛ.ΑΣ. για την αντιμετώπιση του παρεμπορίου και τον 
εντοπισμό ατόμων που ενέχονται σε εμπορία λαθραίων και απομιμητικών 
προϊόντων, κατά τους οποίους εντοπίστηκαν και κατασχέθηκαν 356 
αδασμολόγητα προϊόντα παρεμπορίου, βεβαιώθηκαν διοικητικά πρόστιμα, ενώ 
παράλληλα σχηματίστηκαν 5 δικογραφίες για παράβαση του Νόμου περί 
«Υπαίθριου Εμπορίου». Νωρίτερα, κατά τον μήνα Δεκέμβριο του ιδίου έτους σε 
αντίστοιχους ελέγχους που διενεργήθηκαν στη λαϊκή αγορά της Ξηροκρήνης 
Θεσσαλονίκης εντοπίστηκαν και κατασχέθηκαν 887 αδασμολόγητα προϊόντα 
παρεμπορίου και σχηματίσθηκαν 7 δικογραφίες για παράβαση του Νόμου περί 
«Υπαίθριου Εμπορίου», ενώ βεβαιώθηκαν και πάλι διοικητικά πρόστιμα. Το 
συμπέρασμα στο οποίο ευλόγως οδηγείται καθείς είναι ότι το παρεμπόριο 
καλώς κρατεί στην πόλη της Θεσσαλονίκης. Επομένως, είναι επιτακτική η 
ανάγκη συστηματικών και καθημερινών ελέγχων και η προσφυγή σε λήψη 
έκτακτων μέτρων για την πάταξη του λαθρεμπορίου όχι μόνον στην πόλη της 
Θεσσαλονίκης αλλά και σε όλη την ελληνική επικράτεια με έμφαση στις μεγάλες 
πόλεις, όπου το φαινόμενο παρατηρείται διαχρονικά πιο έντονο. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να 
καταπολεμηθεί άμεσα και αποτελεσματικά το φαινόμενο του παρεμπορίου 
που πλήττει οικονομικά τη χώρα; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2526

Ημερομ. Κατάθεσης:

10/1/2024



2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να 
αυστηροποιηθούν οι μηχανισμοί ελέγχου της αγοράς προς ενίσχυση της 
προστασίας των καταναλωτών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




